
10-LETNICA GASILSKEGA
DRUŠTVA ŠTEPANJSKO NASELJE

Konec novembra bo GD Štepanjsko naselje slavilo 10. letnico samostojnega
delovanja. Slovesnost bo v prostorih OŠ Karel Destovnik-Kajuh, kjer ima
vodstvo izreden posluh za delovanje našega društva. Marsikdo izmed bralcev
Naše skupnosti ne ve, da se je ideja o ustanovitvi gasilstva v Štepanjskem
naselju porodila v hišnem svetu Vlahovičeve 43, kjer je peščica stanovalcev
sprejala sklep o ustanovitvi gasilskega društva.

Ker so bili brez opreme, prostorov pa
tudi z znanjem o gasilskih veščinah niso
bili najbolj opremljeni, so zaprosili hišni
svet za nekaj finančnih sredstev za nakup
nekaj kosov oblek ter za prostore v kleti,
kjer domujejo še zdaj. sosednje gasilsko
društvo v Bizoviku pa, če se lahko priklju-
čijo in postanejo del njihovega društva.
Tako se je zatelo delovanje društva, za
katero je značilno, da deluje v urbanem
predelu mesta, kar je nenavadno, saj dru-
štva najbolje delujejo v vaških predelih.
Ko so 25. novembra 1981 na ustanovnem
občnem zboru položili temelje samostoj-
nemu društvu, se je takratna peščica zag-
nanih gotovo spraševala. ali imajo kakšno
prihodnost. Toda vodila jih je misel. da
samo nadaljujejo humano delo gasilskega
društva, ki je že delovalo na področju ta-
kratne Štepanje vasi. Hrušice in Kodelje-
vega, pa je zaradi raznih težav razpadlo.
Zastavili so si nalogo, da se zgodovina ne
sme ponoviti. Zavihali so rokave in danes,
po 10-letnem delovanju, so po rezultatih in
opremi v zlati sredini društev v občini
Ljubljana Moste-Polje. Imajo šolan stare-
šinski kader. s pomočjo Gasilskega dru-
štva Bizovik. Občinske gasilske zveze, ob-

čine, pa tudi s prostovoljnimi prispevki
krajanov so nabavili gasilsko vozilo ter
veliko potrebne opreme. kamor spadajo
tudi delovne in paradne uniforme. Pred
leti so razvili tudi svoj društveni prapor, na
katerega so zelo ponosni. Omeniti velja
tudi izredno dobre odnpse z GD Gornji
Petrovci iz Prekmurja. Že nekaj let pa je
rdeča nit delovanja prizadevanje za prido-
bitev lastnih prostorov. Zbirajo potrebna
potrdila in soglasja, določena je lokacija.
problem pa bodo finančna sredstva.
Skratka, potrebno bo še veliko truda, da
bodo prišli do lastne strehe nad glavo.
Seveda pa je njihova poglavitna naloga
preprečevanje požarov, skratka preven-
tiva na tem področju. Vključili so se v kon-
trolo hidrantnega omrežja v naselju in vse
pomanjkljivosti zabeležili ter skupaj s KS
predali Vodovodu, da napake odpravijo.
Omeniti velja, da so pred nedavnim ak-
tivno sodelovali pri lokalizaciji in pogasitvi
požara. v katerem je našemu krajanu sko-
raj pogorelo gospodarsko poslopje. Torej
rdeči petelin ne počiva. naši gasilci pa tudi
ne. Naj končam pisanje ob 10-letnici dru-
štva z besedami: še na mnoga leta in čim
manj požarov. VILJEM KLEMENC


